
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ

BURMISTRZA WYRZYSKA

ZA MIESIĄC MARZEC – KWIECIEŃ 2025

22  .  03  .202  5   r.  

Uczestniczyłem w tegorocznej edycji  4 Pory Roku Dębowa Góra -  Wiosna 2025, który został  zorganizowany przez 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wyrzysku.

24  .  03  .202  5   r.  

Uczestniczyłem  w  Walnym  Zgromadzeniu  Zarządu  Powiatowego  Związku  Spółek  Wodnych  w  Pile  z  siedzibą 
w Wyrzysku, podczas którego podsumowano działalność Związku za 2024 rok oraz podjęto uchwały i budżet na 2025 
rok.

25.03.2025 r.

Uczestniczyłem w pracach komisji konkursowej, która dokonała oceny prac w konkursie plastycznym „Konkurs na logo 
Skateparku w Wyrzysku”.

26  .  03.  202  5   r.  

• Uczestniczyłem  w  spotkaniu  dotyczącym  organizacji  tegorocznych  Gminnych  Dożynek,  które  odbędą  się 
24 sierpnia w Kosztowie. 

• Na  zaproszenie  Zarządu  Towarzystwa  Przyjaciół  Wyrzyska  uczestniczyłem  w  Walnym  Zebraniu 
Sprawozdawczo-Wyborczym Członków, podczas którego podsumowano 2024 rok oraz przyjęto plan pracy Towarzystwa 
Przyjaciół Wyrzyska na 2025 rok.

27-28.03.2025 r.

Uczestniczyłem  w  Akademii  Wójtów,  Burmistrzów,  Prezydentów  Miast  i  Starostów  zorganizowanej  przez 
Stowarzyszenie Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych, którego Gmina Wyrzysk jest członkiem.

29.03.2025 r.

Uczestniczyłem w VIII edycji Śniadania Wielkanocnego, które zorganizowało Koło Gospodyń Wiejskich w Falmierowie.

30.03.2025 r.

Brałem udział  w Koncercie Pasyjnym upamiętniającym 20. rocznicę śmierci św. Jana Pawła II.  Podczas wydarzenia  
można  było  wysłuchać  utworów  w  wykonaniu:  Polskiego  Chóru  Męskiego  z  Wyrzyska,  Wyrzyskiego  Chóru 
Kameralnego oraz Wyrzyskiego Chóru „Canto’ pod batutą dyrygenta Piotra Jańczaka.

31.03.2025 r.

Spotkałem się pełnomocnikiem Spółki „Olaj”. Spotkanie dotyczyło przeprowadzenia negocjacji w zakresie treści projektu 
umowy  urbanistycznej  oraz  projektu  zintegrowanego  planu  inwestycyjnego  dla  inwestycji  głównej  –  planowanego 
osiedla  mieszkaniowego  w  Wyrzysku  Skarbowym  oraz  inwestycji  uzupełniającej  tj.  ścieżki  pieszo  –  rowerowej, 
kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w obrębie Wyrzysk Skarbowy.

02.04.2025 r.

• Uczestniczyłem w XV Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, podczas której zostały podjęte uchwały dotyczące:  
zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2025 rok oraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wyrzysk na lata  
2025-2034.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się  z inwestorem - firmą E&W Sp. z o.o.  PROJEKT Spółka 
komandytowa. Spotkanie dotyczyło przeprowadzenia negocjacji w zakresie treści projektu umowy urbanistycznej oraz 
projektu zintegrowanego planu inwestycyjnego polegającego na budowie farmy fotowoltaicznej w obrębie ewidencyjnym 
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Kosztowo  oraz  inwestycji  uzupełniającej  tj.  dróg  publicznych  gminnych  w  obrębie  ewidencyjnym  Kosztowo 
i Dobrzyniewo.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z kierownikami jednostek organizacyjnych Gminy Wyrzysk 
oraz  prezesami:  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Wyrzysku  Sp.  z  o.o.  i  Wyrzyskiego  Towarzystwa  
Budownictwa Społecznego. Podczas spotkania omówione zostały sprawy bieżące.

03.04.2025 r.

Z okazji  Światowego Dnia  Autyzmu uczestniczyłam w przemarszu,  który  przeszedł  ulicami  Wyrzyska.  Wydarzenie 
zostało zorganizowane przez Przedszkole Terapeutyczne „Neurosensis” w Wyrzysku.

05.04.2025 r.

Na zaproszenie  6 Drużyny Harcerskiej ,,Sokoły” im. Franciszka Muracha z Wyrzyska oraz 8 Gromady Zuchowej ,,Białe 
Wilczki”  z  Wyrzyska  brałem udział  w   Festiwalu  Piosenki  Harcerskiej  i  Turystycznej  gromad zuchowych i  drużyn 
harcerskich z powiatu pilskiego. Wydarzenie odbyło się na sali widowiskowej przy Szkole Podstawowej im. Powstańców 
Wielkopolskich w Wyrzysku.

07.04.2025 r.

• Uczestniczyłem w XVI Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, podczas której została podjęta uchwała w sprawie  
zatwierdzenia  projektu  ,,Aktywna  integracja  w  Gminie  Wyrzysk”  w  ramach  Programu  Regionalnego:  Fundusze 
Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027.

• W  Urzędzie  Miejskim  w  Wyrzysku  spotkałem  się  z  Panem  Sławomirem  Łanieckim  -  Pełnomocnikiem 
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego do Spraw Kombatantów i Osób Represjonowanych.

08.04.2025 r.

• Uczestniczyłem  w  spotkaniu  inaugurującym  wdrażanie  Lokalnej  Strategii  Rozwoju  Stowarzyszenia  LGR 
„7 Ryb”. Podczas spotkania omówione zostały elementy nowej strategii oraz działania zmierzające do realizacji celów 
w niej przyjętych. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Skoki.

• Brałem udział w posiedzeniu Rady Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „7 Ryb”, podczas którego dokonano 
wyboru Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Rady.

09.04.2025 r.

Spotkałem się  z  Panią  Danutą  Klawińską  –  Mozelewską –  Kierownikiem Sekcji  Zamiejscowej  Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa w Pile. Rozmawialiśmy na temat możliwości przejęcia nieruchomości.

10.04.2025 r.

Podpisałem umowę z firmą Poz Reco s.c. Jarosław Kudak, Maciej Kudak na remont części pomieszczeń w budynku 
Urzędu  Miejskiego  w  Wyrzysku.  Wartość  umowy to  880.000,00  zł.  Zgodnie  z  umową  prace  mają  być  wykonane 
w terminie do 6 miesięcy od dnia podpisania umowy.

13.04.2025 r.

Uczestniczyłem w wydarzeniu „Wielkanoc na Krajnie”, które zostało zorganizowane przez LGD „Krajna nad Notecią”,  
Miejsko  –  Gminny  Ośrodek  Kultury  w  Wyrzysku  oraz  Muzeum  Kultury  Ludowej  w  Osieku  nad  Notecią.  
Na  odwiedzających  czekała  prezentacja  zwyczajów  związanych  z  Wielkanocą  m.in.  pokazy  zdobienia 
jaj  woskiem,  warsztaty  wyrobu  pisanek  i  palm,  prezentacje  rękodzieła  oraz  występ  klasy  krajeńskiej  ze  Szkoły 
Podstawowej im. Janusza Korczaka w Gleśnie.

15.04.2025 r.

• Uczestniczyłem w VII Sesji  Młodzieżowej Rady Miejskiej  w Wyrzysku, podczas której  m.in.  podsumowano 
konkurs na logo wyrzyskiego skateparku,  prezentując wyróżnione projekty.  Następnie odbyło się uroczyste otwarcie 
Skateparku.

• W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z uczestnikami konkursu  na logo Skateparku w Wyrzysku, 
aby  pogratulować  zwycięzcom  oraz  wręczyć  pamiątkowe  upominki  przygotowane  we  współpracy  z  Nadnoteckim 
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Bankiem Spółdzielczym w Białośliwiu.

17.04.2025 r.

• Na zaproszenie Wójta Szydłowa uczestniczyłem w spotkaniu wójtów, burmistrzów z terenu Powiatu Pilskiego. 
Rozmawialiśmy na temat bieżących potrzeb samorządów.

• Wraz z Panią Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek w Wyrzysku Magdaleną Strzałkowską spotkałem 
się z Panem Pawłem Wiśniewskim - Przewodniczącym Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.

22.04.2025 r.

W Urzędzie Miejskim w Wyrzysku spotkałem się z Panią Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Pile Izabelą Ligęzą. 
Spotkanie miało charakter zapoznawczy.

23.04.2025 r.

• Spotkałem  się  z  inwestorem -  firmą  E&W Sp.  z  o.o.  PROJEKT Spółka  komandytowa.  Podczas  spotkania 
zakończono  negocjacje  dotyczące  treści  projektu  umowy  urbanistycznej  oraz  projektu  zintegrowanego  planu 
inwestycyjnego polegającego na budowie farmy fotowoltaicznej  w obrębie ewidencyjnym Kosztowo oraz inwestycji  
uzupełniającej  tj.  dróg  publicznych  gminnych  w  obrębie  ewidencyjnym  Kosztowo  i  Dobrzyniewo.  Zakończenie 
negocjacji pozwala na przejście do kolejnego etapu procedury planistycznej zmierzającej do uchwalenia ZPI.

• Uczestniczyłem w posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

24.04.2025 r.

• Wraz z Zastępcą Burmistrza Wiesławem Nowickim, Kierownikiem Referatu Inwestycji, Remontów i Gospodarki 
Komunalnej Kamilą Pinkowską, Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek w Wyrzysku Magdaleną Strzałkowską 
oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Osieku nad Notecią Małgorzatą Pawlaczyk dokonałem uzgodnień, co do zakresu 
remontu  budynku  po  byłym Gimnazjum w Osieku  nad  Notecią.  Remont  ma  na  celu  przeniesienie  części  uczniów 
ze Szkoły Podstawowej w Osieku nad Notecią przy ulicy Szkolnej 2 na ulicę Główną 58.

• Na zaproszenie Zarządu Koła Emerytów i Rencistów z Wyrzyska uczestniczyłem w Walnym – Informacyjnym 
zebraniu Koła.

Sprawozdanie z realizacji uchwał przekazano w odrębnym dokumencie.

BURMISTRZ

         (-) Marcin Piszczek
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